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Protokół Nr 12/2021 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 

w dniu 14 grudnia 2021 roku 

 

WAK.0012.2.12.2021 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

 

Posiedzenie Komisji odbyło się w trybie zdalnym. Przewodnicząca komisji Pani 

Agnieszka Powała, witając zaproszonych gości oraz członków komisji otworzyła 

posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury i Sportu.  

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.                    

 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał będących w kompetencji komisji. 

4. Omówienie sprawozdania z działalności komisji w 2021 roku. 

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

6. Wolne wnioski. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Wobec braku sprzeciwu do zaproponowanego porządku obrad, przystąpiono do 

jego realizacji.  

 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał będących w kompetencji komisji. 

 

          Głos zabrała Skarbnik Powiatu Legionowskiego, która poinformowała, że nastąpiły 

zmiany w uchwale budżetowej. W znacznej mierze zmiany porządkują budżet w zakresie 

strony dochodowej i wydatkowej. Zwiększa się nadwyżka, która po zmianach będzie 

wynosiła ponad 7.000.000,00 zł.  

Jeżeli chodzi o zmiany będące w kompetencji komisji, to jedna z nich dotyczy szkoły 

podstawowej działającej przy Zespole Szkół i Placówek Specjalnych w Legionowie. Powiat 

otrzymał środki z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 w wysokości 60.000,00 zł,  

z przeznaczeniem na wsparcie finansowe na zakup niezbędnego wyposażenia do rozwoju 

umiejętności praktycznych wśród dzieci i młodzieży tzw. laboratoria przyszłości.  

W ramach tych środków zostaną zakupione materiały dydaktyczne do placówki. Kolejna 

zmiana dotyczy zmniejszenia strony dochodowej o kwotę 50.000,00 zł i zmniejszenia 

strony wydatkowej o ponad 29.000,00 zł. Dotyczy to programu unijnego „Ryby mają głos 

– promocja tradycji rybackich i akwakultury w rejonie Jeziora Zegrzyńskiego”. 

Wykonawca w chwili obecnej nie może wywiązać się z tej umowy, z uwagi na to, iż na 

rynku brakuje papieru, tektury. W związku z tym umowa została aneksowana  

w zakresie przedłużenia projektu do października 2022. Kolejna zmiana obejmuje 

gospodarkę pozabudżetową, czyli dochody własne dotyczące Powiatowego Zespołu Szkół 
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Ponadpodstawowych im. Włodzimierza Wolskiego w Serocku. Dokonano zmniejszenia 

dochodów i wydatków o kwotę 13.100,00 zł w zakresie m.in. zmniejszenia wpływów z 

tytułu najmu hali sportowej, zmniejszenia wydatków na zakup środków czystości, energii 

oraz wykonania przeglądów technicznych. 

W związku z brakiem pytań przystąpiono do głosowania w sprawie pozytywnego 

zaopiniowania projektu uchwały. Wynik głosowania: 

           

9 głosów za, przy braku głosów wstrzymujących i przeciwnych  

 

Skarbnik Powiatu Legionowskiego omówiła uchwałę dotyczącą wydatków 

niewygasających w 2021 r. Poinformowała, iż w związku z realizacją zadania 

inwestycyjnego „opracowanie dokumentacji projektowej oraz wykonanie instalacji 

okablowania strukturalnego” dla trzech jednostek: Powiatowego Zespołu Szkół i Placówek 

Specjalnych, Domu Pomocy Społecznej „Kombatant”, Liceum Ogólnokształcącego im. 

Marii Konopnickiej, wykonawca poinformował, iż nie zdąży z dokończeniem prac. Aby 

wykonawca mógł wywiązać się z tej umowy przedłużono ją do 14 stycznia 2022 r.,  

a środki ustalono jako niewygasające w tym zakresie.  

W związku z brakiem pytań przystąpiono do głosowania w sprawie pozytywnego 

zaopiniowania projektu uchwały. Wynik głosowania: 

 

9 głosów za, przy braku głosów wstrzymujących i przeciwnych  

 

Pani Katarzyna Rembelska omówiła autopoprawkę do budżetu Powiatu Legionowskiego 

na 2022 r. oraz Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022-2035. Poinformowała, iż 

Zarząd w dniu 8 grudnia procedował tą autopoprawkę. Z racji tego, że projekt unijny 

„Ryby mają głos – promocja tradycji rybackich i akwakultury w rejonie Jeziora 

Zegrzyńskiego” przedłużył się, dokonano zmian w budżecie na 2022 rok. Wprowadzono 

50.000,00 zł po stronie dochodów i ponad 29.000,00 zł po stronie wydatków. Pozostałą 

kwotę, dla zrównoważenia budżetu wprowadzono do wydatków statutowych Starostwa. 

Jednocześnie dokonano też zmian w tym zakresie w WPF.  

W związku z brakiem pytań przystąpiono do głosowania w sprawie pozytywnego 

zaopiniowania omówionej autopoprawki. Wynik głosowania:  

 

9 głosów za, przy braku głosów wstrzymujących i przeciwnych   

4. Omówienie sprawozdania z działalności komisji w 2021 roku.  

 

          Przewodnicząca komisji odczytała sprawozdanie z działalności komisji w 2021 r. 

Nikt nie zgłosił uwag do sprawozdania. Pani Agnieszka Powała poinformowała, iż 

sprawozdanie będzie przyjmowane na komisji w styczniu 2022 r. i do tego  czasu można 

składać uwagi lub propozycje.  

Przewodnicząca komisji zamknęła ten punkt porządku obrad.    

 

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

 

 Do protokołu Nr 11/2021 z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu w dniu  

23 listopada 2021 roku, który otrzymali wszyscy członkowie komisji, nie zgłoszono uwag. 

Protokół Nr 11/2021, przyjęty został stosunkiem głosów: 

 

9 głosów za, przy braku głosów wstrzymujących i przeciwnych  
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6. Wolne wnioski.  

 Przewodnicząca komisji poprosiła Pana Konrada Michalskiego – Wicestarostę 

Legionowskiego o informacje, jak obecnie funkcjonują powiatowe placówki oświatowe. 

Zapytała, czy dużo klas pracuje w sposób zdalny?  

Pan Konrad Michalski odpowiedział, że nie jest idealnie. W każdej placówce jest kilka 

klas, które uczą się zdalnie, ze względu na zachorowania na COVID-19. W najbliższym 

czasie nastąpi przerwa w nauczaniu stacjonarnym, zgodnie z wytycznymi Ministra.  

Pani Agnieszka Powała zapytała, jak wygląda sytuacja w zakresie dodatków 

motywacyjnych dla nauczycieli? 

Pan Konrad Michalski odpowiedział, że Zarząd Powiatu w dniu dzisiejszym pochylił się nad 

tym tematem. Rozpoczęto procedurę z tym związaną. Zarząd podjął uchwałę, która 

zostanie przekazana do zaopiniowania przez Związki Zawodowe. Zarząd zaproponował  

w uchwale podniesienie dodatku motywacyjnego do 300 zł na etat (dotychczas 200 zł na 

etat). Koszt takiego rozwiązania w skali roku to 286.000,00 zł. Oprócz tego zwiększono 

również dodatek funkcyjny dla wychowawców szkół z 300 zł na 350 zł, oraz dla 

wychowawców przedszkoli ze 150 zł na 175 zł. Koszt takiego rozwiązania w skali roku to 

67.000,00 zł. Łączny skutek proponowanych zmian to 352.000,00 zł. Oprócz tego powiat 

pochylił się także nad stawkami dopłat do doskonalenia zawodowego nauczycieli. Średnio 

jest to 3.250 zł maksymalnej dopłaty do szkolenia.  

Pani Agnieszka Powała dodała, iż jest to 80% poniesionych kosztów, co jest dużą skalą 

zwrotu.  

Radny Tomasz Talarski zapytał, czy jest to ostateczna kwota, jaką Zarząd może 

zaproponować, ponieważ oczekiwania Związków Zawodowych są wyższe. Związki 

oczekują dodatku motywacyjnego w wysokości 375 zł. Czy Zarząd rozważa możliwość 

podniesienia tej kwoty?  

Pan Konrad Michalski odpowiedział, że rozpoczęto negocjacje, przedstawiono propozycję. 

Należy poczekać na odpowiedź Związków.  

Radny Wiesław Smoczyński zawnioskował, aby rozmowy o podwyżkach dla nauczycieli 

skorelować z rozmowami na temat realizacji celów statutowych szkoły. Należy na te 

tematy rozmawiać równolegle.  

Radny Tomasz Talarski nadmienił, iż to nauczyciele realizują cele strategiczne i należy ich 

zatrzymać w powiecie. Najlepsza kadra może przenieść się do Warszawy, gdzie dodatki 

są dużo wyższe.          

 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

Posiedzenie Komisji zamknęła Przewodnicząca komisji Agnieszka Powała. 

 

          

Przewodnicząca 

        Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 

 

         Agnieszka Powała 

Protokół sporządziła: 

Karolina Juźwik 


